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Protokół obrad 

LVIII sesji Rady Miejskiej Góry 

z dnia 13 stycznia 2023 r. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 8:30 w sali konferencyjnej nr 1 Starostwa Powiatowego  

w Górze, a zakończyła się około godziny 9:00. 

Rada obradowała w składzie 11 osobowym. Nieobecni: Adam Chmiel, Henryk Drozdowski, 

Arkadiusz Szuper, Janina Ziombra. W sesji brały udział osoby zaproszone według załączonych 

list obecności.  

Ad. 1  Otwarcie 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Góry Pan Zygmunt Iciek przywitał Radnych, 

Burmistrz Góry Irenę Krzyszkiewicz oraz wszystkich obecnych na sali. 

Dalej przeprowadzono logowanie do elektronicznego systemu głosowania. Ustalono quorum. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco. 

1. Otwarcie 

2. Uchwała w sprawie skargi na działalność Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Górze. 

3. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków  

w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem ,,Posiłek  

w domu i w szkole” na lata 2019-2023. 

4. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku 

celowego na zakup posiłku i żywności dla osób objętych wieloletnim programem 

,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego ,,Pomoc Gminy Góra w zakresie dożywiania ” na lata 2019 – 2023. 

6. Uchwała w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Góry na rok 2023. 

7. Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2023.  

8. Zamknięcie obrad. 

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 

Ad. 2  Uchwała w sprawie skargi na działalność Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Górze. 

Pani Małgorzata Makles Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformowała,  

iż w dniu 10 stycznia 2023 r. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrzyła skargę na 

działalność kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Górze i uznała skargę za bezzasadną 

jednogłośnie pięcioma głosami za.  

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania. 

Radni 10 głosami za przy 1 przeciw i 0 wstrzymującymi przyjęli uchwałę. 
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Ad. 3  Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków  

w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem ,,Posiłek w domu  

i w szkole” na lata 2019-2023. 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania. 

Radni 11 głosami za jednogłośnie przyjęli uchwałę. 

 

Ad. 4  Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku 

celowego na zakup posiłku i żywności dla osób objętych wieloletnim programem ,,Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania. 

Radni 11 głosami za jednogłośnie przyjęli uchwałę. 

 

Ad. 5  Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego ,,Pomoc Gminy Góra w zakresie dożywiania ” na lata 2019 – 2023. 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania. 

Radni 11 głosami za jednogłośnie przyjęli uchwałę. 

 

Ad. 6  Uchwała w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Góry na rok 

2023. 

Bartłomiej Czyż poinformował, iż jeśli chodzi o plan pracy Komisji Rewizyjnej w tym roku po 

raz pierwszy coś się zmieniło, w poprzednich latach nie działo się kompletnie nic. Pan 

Przewodniczący łaskawie zgodził się na dwie komisje, jednak zdaniem Radnego jest to 

zdecydowanie za mało, w związku z tym będzie głosował przeciw. Przygotował 10 propozycji 

dla Komisji, które nie zostały uwzględnione, 9 komisji przygotował również Pan Radny Adam 

Chmiel, którego dzisiaj nie ma, również nie zostały uwzględnione. Dlatego też poinformował, 

iż jego zdaniem ta Komisja działa zdecydowanie za mało i powinniśmy coś z tym zrobić. 

Zbigniew Przybylski poinformował , iż po to jest Przewodniczący Komisji, każdej komisji, aby 

się zawsze dostosować do Przewodniczącego Komisji, potwierdził, że do półrocza będziemy 

mieć te komisje, a po półroczu zwoła i zrobimy następne komisje. 

Bartłomiej Czyż poinformował, iż Przewodniczący jest tak samo członkiem Komisji jak każdy 

inny i ma tyle samo głosów jak każdy inny. Komisja ustala plan pracy Komisji na cały rok 

2023, a nie na półrocze, tak samo Przewodniczący Komisji mówił w zeszłym roku i dwa lata 

temu, że Komisja będzie się spotykać w styczniu i rozmawiać w sprawie planu pracy. Nie 

zdarzyło się to ani razu w związku z tym zaufania w twej kwestii radny do Pana 

Przewodniczącego nie ma. 
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Zbigniew Przybylski poinformował, iż tym bardziej nie ma do Radnego zaufania, tym bardziej 

różnica wieku i jak Pan Radny się zachowuje na Komisji to jest przerażające. 

W związku z brakiem kolejnych pytań rozpoczęto procedurę głosowania. 

Radni 8 głosami za przy 1 przeciw i 2 wstrzymującymi przyjęli uchwałę. 

 

Ad. 7  Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2023. 

Pani Burmistrz poinformowała, iż zaczyna się druga tura dotycząca dostawy węgla, żeby 

podpisać kolejną umowę, musimy znowu zabezpieczyć kolejne środki finansowe. 

Przypomniała, iż zostały już wcześniej zabezpieczone 2 miliony złotych, a teraz musimy 

zabezpieczyć 3 miliony złotych środków, to jest łącznie już 5 milionów złotych. Jak zostanie 

podpisana umowa po tej właśnie sesji, następuje realizacja wniosków na drugi termin, czyli do 

30 kwietnia br. Przedstawiła jak wyglądają obecne dane statystyczne: na 2022 rok, jeśli chodzi 

o zapotrzebowanie na polski węgiel, które Polska Grupa Górnicza zaoferowała to 1 026 ton. 

Według zapotrzebowania wpłynęło 903 wniosków na zapotrzebowanie 1 233,25 ton, czyli 

zapotrzebowanie było troszeczkę większe aniżeli mieliśmy przydział. Pani Burmistrz 

przypomniała o komunikacie Burmistrza, który dotyczył zasad, jak węgiel ma być odbierany. 

W komunikacie sygnalizowała, iż mieszkańcy mają czas 6 tygodni na podjęcie decyzji, na 

wpłaty środków finansowych, albo w kasie, albo online i odbiór węgla. Niestety nie wszyscy  

z tego obowiązku się wywiązywali, albo nie przestrzegali tych 6 tygodni albo mówili tak, że 

nie mają na razie środków finansowych, albo, że jeszcze poczekają, ponieważ jeszcze węgiel 

posiadają. Była też taka grupa osób, której węgiel się skończył i potrzebowali zakupić węgiel 

wcześniej, dlatego w tych wyjątkowych sytuacjach dla starszych osób, schorowanych, 

niepełnosprawnych, to tutaj jak najbardziej wnioski były rozpatrzone bez kolejki. Nie może być 

tak, że nie ma już węgla osoba niepełnosprawna i czeka w kolejce do wydania węgla. Również 

nastąpiło takie małe zamieszanie, gdy na przykład ktoś sobie zażyczył, żeby ten odbierany 

węgiel  był workowany, to również zajmuje w jakiś sposób czas. Jeśli chodzi o sprzedaż do  

31 grudnia zostało tylko odebranych - sprzedanych 401,76 ton, czyli zrealizowały 282 osoby. 

W związku z tym, żeby ułatwić cały proces, żeby nie było takiej sytuacji, że, osoba otrzymała 

zawiadomienie, że ma odebrać węgiel i nie zjawia się, dlatego Pani Burmistrz wydała drugi 

komunikat na drugą turę dostawy węgla, że od momentu, kiedy zawiadomienie otrzyma 

mieszkaniec, musi w ciągu 7 dni dokonać wpłaty, a odebrać węgiel w ciągu 14 dni. Jeśli osoba 

nie wpłaci w ciągu 7 dni i nie odbierze w ciągu 14 dni to my wykreślamy wniosek, czyli 

uważamy, że wniosek nie został zrealizowany. Ewentualnie przesuwamy ten wniosek na sam 

koniec listy, czyli dalej czeka, my jesteśmy gotowi, żeby ten węgiel sprzedać. Natomiast jeżeli 

chodzi o wpłaty na zakup węgla do końca grudnia 2022 była to kwota 924 502,85 zł. Pani 

Burmistrz przypomniała, że jeszcze nie płaciliśmy za węgiel, ponieważ firmy, które dostarczają 

nam węgiel, jeszcze nie wystawiły faktury. Na dzień dzisiejszy zapłaciliśmy tylko za transport, 

mamy termin płatności 60 dni, jeśli chodzi o ten dostarczony węgiel, czyli jeszcze mamy 

troszeczkę czasu, w związku z tym te pieniążki mamy zabezpieczone. Natomiast na transport 

do tej pory wydaliśmy kwotę 34 845,90 zł., natomiast sprzedaż węgla na dzień  

12 stycznia 2023 przedstawia się następująco: skorzystało 427 osób i łącznie zostało 

sprzedanych ponad 600,26 ton. Na składzie cały czas węgiel jest dostępny, więc ludzie mogą 

go odbierać, na składzie mamy w tej chwili 166,75 ton. Natomiast zapotrzebowanie, które 

składaliśmy również do firmy Polskiej Grupy Górniczej zostało przyjęte. Wstępnie mamy 
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przydzielone na dużą ilość węgla, ponad 4 023 tony, to jest bardzo dużo. Natomiast jeśli ktoś 

nie będzie chciał skorzystać z tego węgla, my też zgodnie z umową nie musimy tego węgla 

przywozić od razu ponad 4 000 ton, ile wniosków wpłynie, tyle zostanie zrealizowanych. 

Kończymy wydawanie węgla 30 kwietnia br. Pani Burmistrz zachęca mieszkańców do 

składania wniosków i zakupu węgla po cenach preferencyjnych. 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto głosowanie. 

Radni 11 głosami za jednogłośnie przyjęli uchwałę. 

 

Ad. 8  Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący zamknął LVIII sesję Rady 

Miejskiej.  

Na tym protokół zakończono. 

Prot. Katarzyna Szejnkienig 


